



Dubai, United Arab Emirates, PO BOX: 11473
Email: info@cruisemotors.co
Website: www.cruisemotors.co
Phone: +971561331109 Tel: +97143960803
TRN: 104384944500001

Bank Account Details

تفاصيل حساب البنك

Bank Website: www.emiratesnbd.com

Bank Branch: Jebel Ali, Dubai, UAE

Account Name: CRUISE MOTORS - FZCO

SWIFT Code: EBILAEADXXX

AED

Account Number: 1015907925101

IBAN Number: AE200260001015907925101

USD

Account Number: 1025907925103

IBAN Number: AE980260001025907925103

EUR

Account Number: 1025907925102

IBAN Number: AE280260001025907925102

موقع البنك الإلكتروني: www.emiratesnbd.com

عنوان الفرع: Jebel Ali, Dubai, UAE

اسم الحساب: CRUISE MOTORS - FZCO

كود السويفت: EBILAEADXXX

الدرهم

رقم الحساب: 1015907925101

رقم الـIBAN: AE200260001015907925101

الدولار

رقم الحساب: 1025907925103

رقم الـIBAN: AE980260001025907925103

اليورو

رقم الحساب: 1025907925102

رقم الـIBAN: AE280260001025907925102

Official Bank Account: The above is the only official bank account of CRUISE MOTORS-FZCO. Payments credited to other accounts are not the responsibility of CRUISE MOTORS-FZCO.

Proof of Transfer: Only a Swift Copy MT-103 will be accepted as proof of transfer.

Banking Charges: The buyer is responsible for all banking charges. Use "Our" or "Self" at the time of transfer.

Matching Names: The buyer's name must match the remitter's account name. Third-party payments will not be accepted without a payment authorization form provided by the clients and approved by CRUISE MOTORS-FZCO.

Refund Processing: Refunds will only be processed to the original remitting account.

Cash Refunds: Cash refunds are not allowed.

الحساب الرسمي:

الحساب المذكور أعلاه هو الحساب الرسمي الوحيد لشركة كروز موتورز ش.م.ح. أي إيداعات في أي حسابات أخرى لن تتحمل كروز موتورز ش.م.ح أي مسؤولية عنها مهما كانت.

إثبات التحويل:

كدليل على التحويل MT- سيتم اعتماد التحويل وقبوله فقط عند تقديم نسخة السويفت 103.

الرسوم البنكية:

المشتري هو المسؤول عن كافة الرسوم البنكية المتعلقة بعملية التحويل، ويجب الإشارة إلى عبارة (قبلنا) أو (قبله) أثناء عملية التحويل.

مطابقة الأسماء:

يجب أن يتطابق اسم المشتري مع اسم حساب المرسل. لن يتم قبول الدفع من قبل طرف ثالث بدون نموذج تفويض الدفع.

رد الأموال:

سيتم رد الأموال فقط إلى الحساب الأصلي للمرسل. لا يسمح برد المبالغ نقداً.

For payments made through Bank Transfer, kindly forward the bank remittance copy to
chairman@cruisemotors.co